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TUKUMA  NOVADA  DOME 
IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA KOMITEJA 

 
 

 

SĒDES PROTOKOLS 

Tukumā  

2023. gada 17. augustā        Nr. TND/23/8 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde sasaukta 2023. gada 17. augustā plkst. 10.30 

Talsu ielā 4, Tukumā, Tukuma novadā. Sēde ir atklāta un notiek klātienē, izmantojot elektronisko 

balsošanas sistēmu dokumentu vadības programmā “LIETVARIS”. Paralēli tiek izmantots tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīks (attēla un skaņas pārraide reālajā laikā). 

Sēdi plkst. 10.30 atklāj un vada Izglītības, kultūras un sporta komitejas priekšsēdētāja Ligita 

Gintere, protokolē lietvedības sekretāre Anita Belousa. 

Tiek veikts sēdes audioieraksts. Sēdes jautājumu izskatīšana audioierakstā fiksēta ieraksta 

laikā no 00:00:00 līdz 01:03:51. 

Sēdē piedalās: 

- Izglītības, kultūras un sporta komitejas balsstiesīgie deputāti: Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ilze 

Gotfrīda, Ligita Gintere, Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede Edīte Zelča 

(attālināti, izmantojot tiešsaistes videokonferences sarunu rīku); 

domes deputāti: 

- Dace Lebeda, Mārtiņš Limanskis, Imants Valers, Gundars Važa; 

pašvaldības administrācijas darbinieki: 

- Anita Belousa, Sanita Bļodniece, Iveta Grunte, Ivars Liepiņš (attālināti, izmantojot tiešsaistes 

videokonferences sarunu rīku), Baiba Pļaviņa, Viktors Rūsa, Inese Valtere, Tamāra Vaļuka, Sintija 

Zekunde; 

pašvaldības iestāžu darbinieki: 

- Marita Bērziņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece, 

- Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja, 

- Jeļena Šnikvalde – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece; 

citi: 

- Liena Trēde – laikraksta “Neatkarīgās Tukuma Ziņas” žurnāliste. 

UZAICINĀTI 

par darba kārtības 3. jautājumu: 

- Baiba Asmiņa – Vānes sākumskolas direktore, 

- Rita Diduha – Zemītes pagasta pārvaldes pārvaldniece, 

- Ramona Liepiņa-Krauja – Zemītes sākumskolas direktore. 

Sēdes izsludinātā darba kārtība: 

1. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 31. augusta noteikumos Nr. 53 “Par valsts 

budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai Tukuma novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādēs” (prot. Nr. 14, 13. §). 
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2. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras komisijas 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu”. 

3. Darba grupas informatīvais ziņojums par Zemītes un Vānes sākumskolu attīstības iespējām. 

Ligita Gintere aicina balsot par sēdes darba kārtību. 

Balsojums par darba kārtības jautājumiem 
 

Par darba kārtību balso: "par"  -  

9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ligita Gintere, Ilze Gotfrīda, 

Oskars Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, 

Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: apstiprināt šādu sēdes darba kārtību: 
 

1. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 31. augusta noteikumos Nr. 53 “Par valsts 

budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai Tukuma novada pašvaldības vispārējās 

izglītības iestādēs” (prot. Nr. 14, 13. §). 

2. Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras komisijas 

nolikuma un sastāva apstiprināšanu”. 

3. Darba grupas informatīvais ziņojums par Zemītes un Vānes sākumskolu attīstības iespējām. 

1. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 31. augusta noteikumos Nr. 53  

“Par valsts budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai Tukuma novada pašvaldības 

vispārējās izglītības iestādēs” (prot. Nr. 14, 13. §) 

ZIŅO: Dace Strazdiņa – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītāja. 

Ligita Gintere ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai Finanšu komitejai. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ligita Gintere, Ilze Gotfrīda, Oskars 

Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai Finanšu komitejai lēmuma projektu “Par 

grozījumiem Tukuma novada domes 2022. gada 31. augusta noteikumos Nr. 53 

“Par valsts budžeta mērķdotāciju pedagogu darba samaksai Tukuma novada 

pašvaldības vispārējās izglītības iestādēs” (prot. Nr. 14, 13. §)”. 

2. § 

Par grozījumiem Tukuma novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā  

“Par Kultūras komisijas nolikuma un sastāva apstiprināšanu” 

ZIŅO: Iveta Grunte – Kultūras un sporta nodaļas vadītāja pienākumu izpildītāja. 

Ligita Gintere ierosina balsot par lēmuma projekta virzīšanu izskatīšanai domei. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  
9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ligita Gintere, Ilze Gotfrīda, Oskars 

Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 

virzīt tālākai izskatīšanai domei lēmuma projektu “Par grozījumiem Tukuma 

novada domes 2021. gada 7. jūlija lēmumā “Par Kultūras komisijas nolikuma 

un sastāva apstiprināšanu””. 

3. § 

Darba grupas informatīvais ziņojums par Zemītes un Vānes sākumskolu  

attīstības iespējām. 

ZIŅO: Jeļena Šnikvalde – Tukuma novada Izglītības pārvaldes vadītājas vietniece. 

JAUTĀJUMI: Inga Priede, Gundars Važa, Mārtiņš Limanskis. 

ATBILDES: Jeļena Šnikvalde, Dace Strazdiņa 

IZSAKĀS: Baiba Asmiņa, Ramona Liepiņa-Krauja, Rita Diduha, Inga Priede, Gundars Važa, 

Ligita Gintere. 

Inga Priede informē par Vānes pagasta pārvaldes pārvaldnieces komentāru. 

Jeļena Šnikvalde atbild, ka ar esošo skolēnu skaitu nevar nodrošināt Vānes sākumskolā 

izglītības kvalitāti. Pirmsskolas izglītības grupās audzēkņu skaits pietiekams.  

Baiba Asmiņa papildina, ka situācija veidojusies vairāku gadu garumā. Gads, vadot Vānes 

sākumskolu, bijis liels izaicinājums. Situāciju ietekmē mainīgais bērnu (audžubērnu) skaits. Aicina 

saglabāt un rūpēties par pirmsskolas izglītības grupām. Veiktas kadru izmaiņas, jābūt kontrolei no 

vadības puses un lielākai iesaistei. Atbildot uz jautājumu par 1. klasi, uzskata, ka nevajag to mākslīgi 

uzturēt. Norāda uz situāciju ar transportu, bērniem veidojas ļoti gara darba diena. Ierosina pārdomāt 

iespējas pielāgot skolas laiku. 

Mārtiņš Limanskis jautā par transporta tīklu. 

Dace Strazdiņa norāda, ka deputāti komitejas sēdē jūlijā tika informēti par transporta tīklu. 

Steidzīgi jāreaģē un jāinformē pagastu pārvalžu vadītāji, lai veiktu izmaiņas un nodrošinātu bērniem 

transportu. 

Mārtiņš Limanskis izsaka priekšlikumu savlaicīgi izlemt par Vānes sākumskolas likvidēšanu. 

Darba grupas ziņojums skaidri parāda, ka Vānes sākumskolai nākotnes nav, vecākiem tas jāzina. 

Dace Strazdiņa paskaidro, ka ar nākamo mācību gadu skola Vānē nebūs. Uz septembra sēdi 

Izglītības pārvalde gatavos attiecīgu lēmuma projektu. 

Jeļena Šnikvalde informē, ka, ņemot vērā Vānes sākumskolas reorganizāciju, netiks veikta 

Vānes sākumskolas tālākā akreditācija. 

Jeļena Šnikvalde informē par Zemītes sākumskolu. 

Ramona Liepiņa-Krauja papildina informāciju. Piebilst, ka ilgstoši ar transportu problēmas, 

jo bērniem jāceļas plkst. 6.00 no rīta, lai nokļūtu skolā, un mājās viņi atgriežas vēlu pēcpusdienā. 

Gatavi mainīt stundu sākuma laiku, bet tad nepieciešama papildu ēdināšana, ja visu dienu bērni skolā. 

Dace Strazdiņa informē, ka izveidota darba grupa, kas aktīvu darbu uzsāks no šā gada 

5. septembra, lai skatītu skolu tīklu un transporta tīklu. Līdz nākamā gada janvārim nepieciešams 

izlemt. 

Gundars Važa piebilst, ka žēl par Vānes sākumskolas likvidēšanu, jo veidojas liels sektors 

vispār bez skolām. Izsaka šaubas par nepieciešamību divās skolās īstenot speciālās izglītības 

programmas.  

Dace Strazdiņa paskaidro speciālās un iekļaujošās izglītības atšķirību. 
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Rita Diduha papildina, ka Zemītes pagasta konsultatīvā padome uzskata, ka skolai jābūt. Par 

transportu kopīgi jārisina. 

Dace Lebeda saka paldies Baibai Asmiņai par paveikto Vānes sākumskolas direktores amatā 

Norāda, ka visiem jāvēlas kopā, tikai tad ir iespēja rast risinājumus. 

Ligita Gintere rezumē, ka iezīmēti darbības virzieni, un aicina pieņemt zināšanai darba grupas 

sagatavoto informatīvo ziņojumu. 

Par lēmumu balso: "par"  -  
9 (Dace Adiņa, Sandis Čilipāns, Ligita Gintere, Ilze Gotfrīda, Oskars 

Kambala, Modris Liepiņš, Rimants Liepiņš, Inga Priede, Edīte Zelča) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

  

Nolemj: 
pieņemt zināšanai darba grupas informatīvo ziņojumu par Zemītes un Vānes 

sākumskolu attīstības iespējām. 

 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēde tiek slēgta plkst. 11.34. 

Sēdes vadītāja 

komitejas priekšsēdētāja  (personiskais paraksts)  Ligita Gintere 

Protokolēja 

lietvedības sekretāre   (personiskais paraksts)  Anita Belousa 

Personas datus Tukuma novada pašvaldība apstrādājusi, pamatojoties uz Eiropas parlamenta un padomes regulas (ES) 

2016/679 par fizisku personu aizsardzību attiecībā uz personas datu apstrādi un šādu datu brīvu apriti, ar ko atceļ 

Direktīvu 95/46EK, 6. panta pirmās daļas c) punktu – apstrāde ir vajadzīga, lai izpildītu uz pārzini attiecināmu 

juridisku pienākumu. 

 


